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PROTOKÓŁ NR XI/25 

z obrad XI zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 26 marca 2025 roku, 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo (budynek 6A) pod przewodnictwem Pani Moniki 

Stefańskiej – Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 15 

 Radnych obecnych na Sesji – 15 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.15.20 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji RM: 

1. Bobrowska Katarzyna 

2. Boć Edward 

3. Ginka Barbara 

4. Godlewska Ewa 

5. Gutowski Krzysztof 

6. Kalinowska Anna Marzenna 

7. Kowzon Wojciech Karol 

8. Łynka Małgorzata 

9. Niewiarowski Andrzej  

10. Rogowska Marzena  

11. Siejda Tomasz 

12. Stefańska Monika 

13. Szymkiewicz Mariusz 

14. Świderska Katarzyna 

15. Wielgat Mariusz 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 2                 

do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie. 

5. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie. 

6. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw przeciwdziałania 

przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej – sprawozdanie 

porównawcze za lata 2023 – 2024. 

7. Sprawozdanie z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

9. Informacja o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz „Grajewska Karta 

Seniora”. 

10. Informacja roczna o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 

roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo. 
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11. Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 roku. 

12. Informacja na temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego. 

13. Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo na dzień 31 

grudnia 2024 roku. 

14. Informacja na temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 roku, 

efektów działań windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 2024 rok. 

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców 

miasta Grajewo; 

b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw 

Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

18. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

19. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta Grajewo. 

20. Sprawy różne. 

21. Zamknięcie XI Sesji Rady Miasta. 

 

ad 1 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia X zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: „Otwieram X 

zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że na 15 radnych 

obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 15 radnych, co stanowi kworum 

i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał. 

ad 2 
Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad X zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi załącznik nr 3 

do protokołu.  Zapytała, czy będą do niego jakieś wnioski. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Postawił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o nowy pkt 19 – „Przegląd inwestycji miejskich”, 

podczas którego radni dokonaliby wizji lokalnej inwestycji prowadzonych obecnie przez miasto. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Poddała wniosek pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie bezwzględną większością głosów 

rozszerzyła porządek obrad o nowy pkt 19- „Przegląd inwestycji miejskich”. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

W związku z powyższym porządek obrad po zmianach realizowany był w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie. 

5. Informacja na temat działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Grajewie. 
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6. Informacja z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw przeciwdziałania 

przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej – sprawozdanie 

porównawcze za lata 2023 – 2024. 

7. Sprawozdanie z działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

9. Informacja o realizacji w 2024 roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz „Grajewska Karta 

Seniora”. 

10. Informacja roczna o realizacji Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 

roku w sprawie określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo. 

11. Informacja na temat gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 roku. 

12. Informacja na temat funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego. 

13. Informacja o stanie i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo na dzień 31 

grudnia 2024 roku. 

14. Informacja na temat należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 roku, 

efektów działań windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 2024 rok. 

15. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców 

miasta Grajewo; 

b) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok; 

c) udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw 

Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

17. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

18. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

19. Przegląd inwestycji miejskich. 

20. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Miasta Grajewo. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie XI Sesji Rady Miasta. 

 

ad 3 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta 

Zgodnie z porządkiem obrad, zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas IX Sesji 

Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /informacje stanowią załącznik nr 5 

do protokołu/. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia 

26 lutego 2025 roku do dzisiaj /sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na IX Sesji Rady Miasta 

– w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 26 lutego 2025 roku do dzisiaj oraz informacje z realizacji uchwał podjętych 

na IX Sesji Rady Miasta. 
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Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Następnie, poza porządkiem obrad, udzieliła głosu Panu Arkadiuszowi Lichocie – Komendantowi 

Powiatowemu Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie. 

Pan Arkadiusz Lichota – Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

Korzystając z okazji podziękował Radzie Miasta w imieniu swoim własnym, ale także 

funkcjonariuszy i pracowników komendy za udzielenie wsparcia finansowego, które pozwoli nam 

dokończyć budowę ogrodzenia.  

ad 4 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie /załącznik nr 8 do protokołu/. 

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

w 2024 roku Miejskiej Biblioteki Publicznej w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

ad 5 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

działalności w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie /załącznik nr 11 

do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat działalności 

w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

ad 6 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji z działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

osób doznających przemocy domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024 /załącznik 

nr 13 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 
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Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację z działalności Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Grajewie do spraw przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony 

osób doznających przemocy domowej – sprawozdanie porównawcze za lata 2023 – 2024. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

ad 7 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania z działalności 

w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie /załącznik nr 15 do protokołu/. 

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

w 2024 roku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

ad 8 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania z realizacji 

zadań z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok /załącznik nr 17 do protokołu/. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe sprawozdanie /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z realizacji zadań 

z zakresu wspierania rodziny za 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
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ad 9 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji o realizacji w 2024 

roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz „Grajewska Karta Seniora” /załącznik nr 19 

do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o realizacji w 2024 

roku programów „Karta Dużej Rodziny” oraz „Grajewska Karta Seniora”. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

ad 10 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji rocznej o realizacji 

Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 roku w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo /załącznik nr 21 

do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację roczną o realizacji 

Uchwały nr V/29/11 Rady Miasta Grajewo z dnia 22 lutego 2011 roku w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu przez miasto Grajewo. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

ad 11 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

gospodarki odpadami na terenie miasta Grajewo w 2024 roku /załącznik nr 23 do protokołu/. 

Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat gospodarki odpadami 

na terenie miasta Grajewo w 2024 roku. 
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Głosowanie: 13 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

ad 12 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego /załącznik nr 25 do protokołu/. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat 

funkcjonowania w 2024 roku targowiska miejskiego. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

ad 13 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji o stanie 

i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo na dzień 31 grudnia 2024 roku /załącznik 

nr 27 do protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o stanie 

i gospodarowaniu zasobem nieruchomości miasta Grajewo na dzień 31 grudnia 2024 roku. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

ad 14 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego informacji na temat 

należności i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 roku, efektów działań 

windykacyjnych oraz zaległości podatkowych za 2024 rok /załącznik nr 28 do protokołu/. Zwróciła 

się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w tej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat należności 

i zobowiązań miasta według stanu na 31 grudnia 2024 roku, efektów działań windykacyjnych 

oraz zaległości podatkowych za 2024 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

ad 15 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad przeszła do realizacji punktu dotyczącego sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

Pani Anna Marzenna Kalinowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

Przedstawiła protokół nr 7/2025 Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli efektywności 

wydatkowania środków przeznaczonych dla wybranych organizacji pozarządowych oraz innych 

podmiotów prowadzących działalności pożytku publicznego miasta  /załącznik nr 31 do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad przyjęciem sprawozdania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

ad 16 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Dokonała otwarcia punktu 16. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 16a 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 dla mieszkańców miasta Grajewo. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/87/25 w sprawie 

przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 

dla mieszkańców miasta Grajewo. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 34 do protokołu. 
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ad 16b 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2025 rok. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 

do protokołu/. 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/88/25 w sprawie 

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2025 rok. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 36 do protokołu. 

ad 16c 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej przez 

Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie dotacji celowej z przeznaczeniem 

na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Grajewie prowadzonego 

przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych 

w Grajewie. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 marca 2025 roku pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 

do protokołu/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XI/89/25 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej przez Miasto Grajewo Powiatowi Grajewskiemu w formie 

dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Grajewie prowadzonego przez Stowarzyszenie Wspierania Inicjatyw 

Społecznych na Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Grajewie. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik 

nr 38 do protokołu. 

Następnie ogłosiła 5 minut przerwy. Po przerwie sprawdziła kworum – w sali obrad znajdowało się 

15 radnych. 

ad 17 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o odpowiedziach, które zostały udzielone w okresie międzysesyjnym /załącznik nr 39 

do protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku obrad za zrealizowany. 
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ad 18 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 1 brak głosu 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

ad 19 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek obrad poinformowała, że Rada Miasta w tym punkcie dokona wizji lokalnej 

inwestycji miejskich. 

ad 20 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z X zwyczajnej Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. Wobec braku zgłoszeń, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad 

znajdowało się 14 radnych), zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr X/25 z obrad X 

zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 26 lutego 2025 roku – bez wprowadzania zmian w jego 

treści. 

Głosowanie: 14 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 1 brak głosu 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

ad 21 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała, że do Rady Miasta wpłynęło: 

• Informacja o powołaniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” /załącznik nr 42 

do protokołu/; 

• Odpowiedź Ministra Infrastruktury na apel Rady Miasta Grajewo w sprawie drogi S16 

/załącznik nr 43 do protokołu/; 

• Pismo Burmistrza Miasta Grajewo do Ministra Infrastruktury /załącznik nr 44 do protokołu/; 

• Pismo Prezes Zarządu PSS Społem w Grajewie /załącznik nr 45 do protokołu/ 

• Informacja Prokuratora Rejonowego w Grajewie /załącznik nr 46 do protokołu/. 

Pan Krzysztof Gutowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał Sekretarza Miasta o wrażenia z wizyty studyjnej w biogazowni w Turowcu. Zapytał również, 

kiedy Burmistrz zamierza przeprowadzić debatę społeczną w sprawie budowy biogazowni 

z mieszkańcami miasta. 

Pan Maciej Paweł Bednarko – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jeśli chodzi o zorganizowanie takiej debaty społecznej, to się ona pojawi w tym 
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momencie, kiedy rzeczywiście firma Green Genius zrobi pierwszy krok. Wtedy miasto  wspólnie z 

potencjalnym inwestorem zorganizuje taką debatę, bo nas tutaj też przepisy obligują, jeśli chodzi 

o przeprowadzenie konsultacji społecznych. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Powiedział, że w momencie kiedy żeśmy tam przyjechali, z daleka widać trzy takie ogromne 

zbiorniki jeden i drugi po 4000 m3 i trzeci 9000 m3 – potężne budowle wykonane z betonu i osłonięte 

zieloną blachą. Pierwsze wrażenie było takie, że właściwie tego zapachu tonie było. Lekki zapach 

był, jak żeśmy przeszli na drugą stronę tych zbiorników – widocznie wiał wiatr w tę właśnie stronę, 

ale jakiegoś tam specjalnego wrażenia ten zapach nie robił na nas. No i następnie kierownik tego 

obiektu omówił na czym polega proces technologiczny. Polega to na tym, że akurat w ich przypadku 

oni wytwarzają ten gaz z tych buraków cukrowych i wysłodki z kukurydzy. Znajdował się tam duży 

betonowy plac, na którym znajdowało się około 3000 ton tego substratu. Proces w produkcji polega 

na tym, że ten substrat wprowadzają do wstępnej fermentacji, a potem to przenoszą do tych dużych 

zbiorników, gdzie są używane ogromne mieszadła. W trakcie tego mieszania wytrąca się gaz, 

który gromadzi się w tej górnej części zbiornika i stamtąd jest odprowadzany do zespołu urządzeń, 

który składa się z silnika spalinowego. Silnik ten napędza generator prądu, który jest odprowadzany 

do sieci. Moc instalacji wynosi około jednego megawata i z tego co mówi mówili ci państwo, 

to również ta projektowana inwestycja w Grajewie też miałaby moc jednego megawata. 

Najważniejsza rzecz to ten zapach (mówiąc inaczej smród) i hałas, jeżeli chodzi o ten silnik 

spalinowy. Wytwarza on hałas zwłaszcza, jak się otworzy drzwi do pomieszczenia w którym jest on 

lokalizowany, ale jeżeli jest zamknięty to jest to hałas, który jest słyszalny w promieniu 50 metrów. 

Jeżeli chodzi o zapachy, to jest to zapach punktowy, czyli odczuwalny tam, gdzie znajdują się 

zbiorniki, natomiast jeżeli znajdziemy się na drodze na przykład 100 metrów dalej, to tego zapachu 

nie było. Mieliśmy później spotkanie po zwiedzaniu tego obiektu w świetlicy wiejskiej, gdzie był 

kierownik tego obiektu i mieszkańcy wsi. Rozmawialiśmy z rolnikami, którzy dostarczają substrat 

do biogazowni. W wyniku zakończenia tego procesu usuwa się poferment z tych zbiorników. Jest on 

bez zapachu i to jest sprzedawany rolnikom, którzy kupują to jako nawóz. 

Pan Krzysztof Gutowski – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 

Zapytał o transport substratu do biogazowni. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Powiedział, że transport odbywa się w ten sposób, że oni biogazownia ma podpisane umowy 

kontraktowe z okolicznymi rolnikami. Przywożone są na przykład gnojowice w postaci płynnej, która 

jest od razu odprowadzana do podziemnego zbiornika i stamtąd pompowana do zbiorników, gdzie 

jest przetwarzana. W tych zbiornikach miesza się substrat płynny i substrat w postaci. Jak to wygląda 

w praktyce przy dostarczaniu tego surowca, jaki wtedy jest zapach, trudno powiedzieć, bo nie było 

żadnej dostawy, kiedy tam byliśmy. 

Pan Krzysztof Waszkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta 

Powiedział, że z jego wiedzy wynika, że inwestor przygotowuje kartę informacyjną dotyczącą 

przedsięwzięcia i nie jest absolutnie nastawiony na jakąś walkę. Jeżeli będzie opór społeczny 

w mieście, to wybuduje tą instalację kilkaset metrów dalej na terenie gminy, tylko że nam 

to uciążliwości nie wyeliminuje, a wyeliminuje znaczącą pozycję w budżecie. Wielu rzeczy nie 

jesteśmy w stanie w stanie przewidzieć i trzeba się temu przyglądać i dyskutować. Musi być debata 

społeczna i tutaj inwestor od tego nie ucieka. On wręcz chciałby mając już konkrety w ręku po prostu 

taką debatę odbyć z pokazaniem na miejscu tej technologii. Swoją wypowiedź obudował szerokim 

kontekstem merytorycznym. 

Pan Ryszard Wolwark – Sekretarz Miasta 

Powiedział, że powiedzieć cykl budowy instalacji trwa od 9 do 12 miesięcy, a łącznie z procedurami 

administracyjnymi to 3 – 4 lata. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zaprosiła do wzięcia udziału w obchodach Światowego Dnia Świadomości Autyzmu oraz w Marszu 

Integracyjnym, który odbędzie się 2 kwietnia – przedstawiła program imprezy. W związku z brakiem 

innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 
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ad 22 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Rady Miasta  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 15.20 zamknęła XI Sesję Rady Miasta Grajewo, 

wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XI zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 Monika Stefańska 

 

 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/290/rada-miasta-grajewo.htm 

 

 


